
FAU Kleive oppvekstsenter, avd. skole 

23. mars 2022 

 Til stede: Kenneth Bonham  
  Heidi Tverfjell 
  Eilen Amundsgård 

Stig Aafløy 
Mariann Sekkeseter 
Kathrine Risan 
Jorunn Gunnerød 
 

Forfall:  Kristin Aksdal Solheim, Monica E Langøy,  
Hilde L. Aafløy og Christina N. Amundsgård  

 
I tillegg møtte Elin Malmedal og Marianne Hoem fra skolen. 

Sak 1 Referat forrige møte (22.1)  
Vennegrupper er ikke startet opp i 1., 2.-3.  
Ikke hørt noe fra skolen mtp mulige foredragsholdere til 
foreldremøte om nettvett/gaming. 
Ikke hatt noe sosialt i klassene (men det har vært 
koronasjukdom hele tiden siden forrige møte)  
Nå når det er åpnet opp igjen håper vi alle klasser prioriterer 
dette! 

 
Alle: Få i gang 
vennegrupper og sosialt 
treff. 

Sak 2  Informasjon fra skolen/SU-møtet 

• Det er ønske om flere leiker 
(bøtter/spader/uteleiker) og nye sykler til 
SFO/småskolen.  
Bøtter/spader ol vil vi kjøpe ganske fort. FAU er også 
positive til å kjøpe sykler, men disse er kostbare og vi 
håper derfor at vi kan prøve å samle inn noen penger 
via Spleis eller ifbm 17. mai. Evt søke om støtte?  
Skolen følger med på evt tilbud på sykler. 

• Barnehagen blir litt mindre neste år (ikke avdeling i 
kjelleren) men med noe omgjøring skal det være 
plass til 42 barn. 

• Åpningstid skole – forslag om å utsette skolestart fra 
8.20 til 8.30 om morgenen. Inspeksjon og SFO-utetid 
blir fra 8.00 som nå.  
Positivt for de som tar bussen fra Molde, slipper å 
komme for seint da bussen sjelden er på Kleive til 
8.20. 
Skoleslutt til samme tid, så det blir kortere friminutt. 

• Svømming er ferdig for i år, veldig positivt, gått bra. 

• Skolen har kjøpt inn klassesett med ukuleler, veldig 
bra. Positivt med konserten som Kulturskolen hadde 
på skolen, mange fikk delta med sine instrument.  

 
 
 
Jorunn: Sjekke hva og hvor 
vi kjøpte sist da vi handlet 
uteleiker. 
 
Gunnhild: Høre med Cafe 
Indre Fannefjord om det er 
mulig å få støtte, evt 
Kvinne- og 
Familieforbundet eller 
andre organisasjoner?  
 
Elin/Marianne/Kenneth: 
Følge med på om det evt 
kommer noen tilbud på 
sykler. 
 
Eilen: Sjekker ut evt 
messetilbud. 
 
 



Sak 3  iPad – skolePC  

• Fagseksjon skole har sendt ut et skriv til høring på 
alle kommunens skoler. Et av temaene er dette: 

De siste årene har alle elevene i Molde fått hver sin 
Ipad eller hver sin PC som brukes både på skolen 
og hjemme. Det har ført til at mer av skolearbeidet 
og lekser gjøres digitalt.  
Læreplanen bestemmer at digitale verktøy skal 
brukes i skolen og at alle elever skal utvikle digitale 
ferdigheter og god digital dømmekraft.  

• Til drøfting i FAU:  
o Hvordan oppleves de generelle erfaringene 

ved bruk av I-pad/PC for elevene?  
o Hvilke behov har foresatte for tilstrekkelig 

innsyn/kunnskap i hva eleven arbeider med 
på de digitale ressursene?  

o Hva er de generelle erfaringene med 
leksearbeid og digitale verktøy?  

o Hvilke lærebøker i papir bør prioriteres? 
Hvilke trinn og fag?  

Vi diskuterte litt rundt spørsmålene: 

• Stort sett positive erfaringer med iPad 

• Motiverende med bruk av iPad 

• Utfordrende pga varierende kunnskap i hjemmene, 
tilgjengelige apper/bruk av internett/Youtube 

• Stor variasjon på hvordan lærerne bruker iPad-en. 
Noen er veldig flinke! 

• Ikke opplæring av foreldre lenger (før var det kurs av 
foreldre ved skolestart) Tror det er ok, men bør ta en 
del om dette på foreldremøtet om høsten i de 
minste klassene. 

• Viktig å få informasjon om hva som er gjort på 
skolen. Foreldreapp på Showbie f.eks.  

• Ved mye bruk av digitale verktøy krever dette god 
informasjon fra kommunen – for eksempel regler for 
bruk for ulike alderstrinn og rask informasjon ved 
nedetid osv.  

• Bøker eller iPad? 
Viktig å kjøpe 1-gangsbøker de første åra, øve seg på 
å skrive, må til mengdetrening – viktig at bøkene 
brukes når de kjøpes! 

• Ønskelig med ekstrabøker i matematikk også. 

  

Sak 4 17. mai 
I år SKAL vi ha skikkelig feiring!  
Håper på et «standard» arrangement slik som tidligere år. 

• Planer så langt; 
Kl. 10.00 Festgudstjeneste Kleive kirke med prosjektkor. 
11.15-11.30 Tog til skolen/Kleivehallen med Hjelset Kleive 
Musikkorps.  

Heidi tar kontakt med 
Hjelset Kleive Musikkorps 
for å høre om de vil spille 
(ble bekreftet senere at 
det vil de!) 
 



Spørre skolen om 7. trinn kan ha tale for dagen. 
 
Tilby ”gamle Kleive Hornmusikk” å spille noen sanger nede 
på hallen ifbm arrangementet der. 
 
Spørre Lions om de kan ta på seg å selge middag. 
 
Fordele oppgaver mellom klassene som tidligere år. Må se 
litt på behov for hjelp på de ulike postene og antall elever i 
klassene.  
Pynting – kiosksalg – leiker – rydding under og etter 
arrangement. 
 

Eilen hører med gamle 
Kleive Hornmusikk om de 
evt vil spille 
 
Christina tar kontakt med 
Lions om de kan selge 
middag. I tilfelle tar vi et 
felles møte med de der vi 
planlegger detaljene. 
 

Sak 5 Eventuelt 
 
Det har vært noen uheldige episoder i skolegården der bla 
noen av de minste jentene har blitt bedt om å kle av seg 
foran andre elever. Det har også vært noen andre episoder 
der elevene gjemmer seg eller bevisst unngår de voksne som 
er ute.  
FAU lurer på om det er god nok bemanning og gode rutiner 
rundt inspeksjonen. Jorunn sendte en mail til skolen om 
dette. 
 
Det er et tilbakevendende tema at foresatte føler at det blir 
litt manglende kommunikasjon mellom skole og hjem. Noen 
lærere er veldig flinke mens andre er mer forsiktige.  
Vi ble enige om å sende en hilsen til kontaktlærerne med håp 
om mer informasjon i det daglige/ukentlige samt skryt over 
alt som er bra. 
La også til litt informasjon om 17. mai og spurte om 7. trinn 
vil holde tale. 
 
Koding/Scratch – litt problem med å bruke programmet, kan 
ikke lagre det de lager. Journn tar opp dette på KFU-møte. (I 
ettertid ser jeg at det er mulig å lagre, usikker på om dette er 
et problem?) 
 
Deling på klassesett/spesialutstyr mellom skolene. Eks ble 
det kjøpt inn utstyr til koding til sommerskolen. Dette 
utstyret ble ikke brukt på sommerskolen, men hadde vært 
fint om skolene fikk glede av. Jorunn tar det med på KFU-
møte. 
 

 
 
 
 
Jorunn sender mail til Elin 
og Marianne om behov for 
styrket inspeksjon i 
skolegården 
 
 
 
 
Jorunn sender mail/hilsen 
til kontaktlærerne der vi 
ber om mer informasjon 
om daglig/ukentlig 
aktivitet på skolen 
 
 
 
Jorunn tar med sakene til 
KFU (ble gjort og er også 
sendt på mail til fagseksjon 
skole etter møtet) 

 

Neste møte er 27. april. 

 
       Ref Jorunn Gunnerød 


